
 Zápisnica 
zo zasadnutia komisie pre školstvo a šport zo dňa 17. 05. 2007 

 

 
Prítomní : podľa prezenčnej listiny 

 
 
1. Otvorenie 
2.  Športové hry Lamača 
3. Športové aktivity k MDD – návrhy 
4. Zápis detí do MŠ na šk. rok 2007/2008 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
 
 

Predsedkyňa komisie pre školstvo a šport Mgr. Mária Imrichová privítala všetkých členov 
komisie.   Poďakovala sponzorom a spoluorganizátorom 1. veľkonočného turnaja. Výsledky sú 
na internetovej stránke Lamača. Informovala o odsúhlasení dotácie pre športové kluby: karate 
20 tis, bedminton 15 tis., hokejbal 15 tis. 
Bolo navrhnuté aby sa p. tajomník skontaktoval s predsedom hokejbalového družstva 
a dohodol s ním a p. riaditeľkou školy stretnutie vo veci užívania športoviska, ktoré je súčasťou 
školského areálu.   Termín: máj 2007. 
 
K bodu 2  
 
p. Mário Orth informoval  o organizačno – technickom zabezpečení akcie Športový deň 
Lamača, ktoré bolo navrhnuté uskutočniť dňa 1.9. 2007.   
 
K bodu 3  
Športové aktivity k MDD – športové aktivity bolo navrhnuté uskutočniť dňa 25.5. 2007.   
 
K bodu 4 
  
Zápis detí do MŠ – informovala p. Petáková – treba od septembra otvoriť novú triedu MŠ na 
Zlatohorskej ulici., Ďalej navrhla  premiestniť ZUŠ do priestorov na ZŠ Malokarpatské nám. 1 
Komisia súhlasí 
 
K bodu 5 
 
P: Inmrichová  navrhla spoluúčasť členov komisie na akciách,  
používanie oznamovacieho auta aj na iné akcie okrem kultúrnych 
 
vypracovanie projektu Otvorená škola – informovala p.Petáková 
 
Komisia berie na vedomie správu o rokovaní riaditeľky ZŠ a MŠ so zástupcami MŠ SR, 
odborovým zväzom pracovníkov školstva, ZMOS v záujme získavania finančných 



prostriedkov na zabezpečenie výkonu štátnej správy v oblasti školstva v zmysle originálnych 
kompetencií MČ Lamač. 
 
Odporúčanie komisie pre Miestny úrad Lamač: 
 
komisia odporúča p. starostke  zabezpečiť ubytovanie pre učiteľky ZŠ a MŠ a pani upratovačku 
z dôvodu plynulého chodu Zš a MŠ od 1.7. 2007 
 
komisia žiada predložiť od MÚ rozpočet investičných akcií pre šport, telovýchovu a školstvo 
s termínom realizácie  a harmonogramu v roku 2007 
 
komisia žiada zabezpečiť kosenie a údržbu školského areálu, tak ako to vyplýva zo zmluvy 
 
členovia komisie vyjadrujú nespokojnosť s prácou redaktora a redakčnej rady časopisu 
Lamačan 
 
žiada MÚ predložiť podklady  z roku 2006 nachádzajúce sa  na MÚ k plánovanému 
uskutočneniu plánovanej opravy atletickej dráhy (rozpočet, cenové ponuky) 
 
 
Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo rokovanie komisie  ukončené. 
 
Zapísal : Ivan Kovačovič – tajomník komisie 

   
 

Overil  : Mgr. Mária Imrichová v.r.   
 
     


